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BR.0002.1.6.2020.KG-R 

Protokół nr XXVI/6/2020 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 24 czerwca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, zakończono o godz. 21.15 

 

W obradach uczestniczyli radni: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz 

3. Mirosław Boć  

4. Jacek Brzeski - opuścił obrady o godz. 19.00 

5. Małgorzata Czopińska  

6. Paweł Grzeszczak 

7. Marcin Jakowicz 

8. Andrzej Jelec  

9. Małgorzata Kaczorowska  

10. Robert Kempa 

11. Mirosław Lubas 

12. Marcin Łobodziński 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

14. Jadwiga Małgorzata Mistera  

15. Maria Popieluch 

16. Halina Marta Sarul 

17. Jan Sekta 

18. Andrzej Szocik 

19. Olga Anna Uminowicz 

20. Łukasz Zakrzewski 

Nieobecny radny: Jerzy Kunda 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu 

 

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli: 

1. Wojciech Karol Iwaszkiewicz - Burmistrz Miasta 

2. Cezary Piórkowski – Z- ca Burmistrza Miasta 

3. Arkadiusz Połojański - Sekretarz Miasta 

4. Dorota Wołoszyn - Skarbnik Miasta 

5. Piotr Wojtkiewicz - Radca Prawny 

6. Kamil Suchorzewski – Projektant Firma Bud-Plan Warszawa 

7. Krzysztof Korczyk – Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego 

8. Dariusz Święcki – Z-ca Dyrektora Zarządu Zlewni w Giżycku 

9. Marta Dąbrowska – Dyrektor Giżyckiego Centrum Kultury 

10. Marian Mieńko – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

11. Piotr Szulc – Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli 

12. Jacek Markowski – Naczelnik Wydziału Mienia 

13. Szymon Grabowski - Główny Specjalista Biuro Informatyki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 12.02.2020r. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 16.04.2020r. 
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5. Przyjęcie protokołu nr 4/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 28.05.2020r. 

6. Przyjęcie protokołu nr 5/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 28.05.2020r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Komunikaty i informacje. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programy Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Giżycka oraz Gminnego 

Programy Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok. 

10. Przyjęcie  sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2019 rok. 

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej 

Giżycko z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy w 2019 roku. 

12. Przyjęcie sprawozdania merytorycznego oraz informacji finansowej Giżyckiego 

Centrum Kultury za 2019 rok. 

13. Przyjęcie informacji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Giżycku „Ocena 

zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Giżycko”. 

14. Debata nad „Raportem o stanie miasta za 2019 rok”. 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Giżycka wotum zaufania. 

PROJEKT NR 1 

16. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Giżycko za 2019 rok. PROJEKT 

NR 2 

17. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Giżycka. PROJEKT 

NR 3 

18. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Giżycku. 

19. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa otworzył XXVI sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Stwierdził prawomocność obrad. Podczas otwarcia sesji było obecnych 20 radnych. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekty 

uchwał od A do N. 

 

Projekt A – oddanie nieruchomości w dzierżawę: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

15. Maria Popieluch - za 
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16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18. Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski - za 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

Projekt B – oddanie nieruchomości w dzierżawę: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18. Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt C – oddanie nieruchomości w dzierżawę: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski - za 
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Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt D w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/29/2017 Rady Miejskiej w Giżycku  

z dnia 22 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Giżycka, terenu zawartego 

między ulicami: Warszawska, Wodociągowa, Jagiełły, Daszyńskiego, Aleja 1 Maja  

i Placem Grunwaldzkim. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt E w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miejskich planów zagospodarowania przestrzennego miasta Giżycka. 

 

Radny Ł. Zakrzewski poruszył kwestię planów zagospodarowania Osiedla Grodzieńska. 

Zapytał, czy po przegłosowaniu projektu uchwały, byłoby podjęcie uchwały do sporządzenia 

nowego, czy zmiany planu zagospodarowania przestrzennego tego obszaru, pomiędzy  

ul. Suwalską, a kotłownią miejską. 

Projektant K. Suchorzewski odpowiedział radnemu, że przed przystąpieniem do opracowania 

planu, sporządza się najpierw analizę zasadności. Nie ma to charakteru obligatoryjnego. 

Radny Ł. Zakrzewski zwrócił się do burmistrza z pytaniem, jeżeli nie ma obligatoryjności 

tego co jest zapisane w dokumencie, to po co burmistrz wydał publiczne pieniądze. Jeżeli 

kierowano by się zapisami ujętymi w studium, to zamiast domków jednorodzinnych będzie 

możliwa zabudowa 20 m. Jest to w sprzeczności z opinią okolicznych mieszkańców. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz zwrócił się do przewodniczącego, iż żadne pytanie radnego nie 

dotyczyło projektu uchwały. Jest mowa o planie, który nie jest przedmiotem uchwały. 

Naczelnik WPiI A. Baran jeżeli chodzi o analizę studium, wynika to z przepisów. Co 5 lat 

gmina jest zobligowana do sporządzenia aktualizacji studium uwarunkowań.  

Radny Ł. Zakrzewski odniósł się do wypowiedzi naczelnika. Powiedział, że nie pytał  

o zasadność dokumentu, tylko o zasadność dokumentu w kontekście oczekiwań społecznych, 

wyrażonych pismami mieszkańców. Poruszył kwestię ul. Suwalskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa przypomniał, iż radni mają zdecydować, czy 

powyższy projekt uchwały będzie wprowadzony do porządku obrad. 

Radny Ł. Zakrzewski powiedział, że jest to obszerna dokumentacja, na podstawie którego 

będą opracowywane plany zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały E. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.19 głosów za, 1 przeciw. 

 

Projekt F w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Giżycko na lata 2020 – 2031. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 
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20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

Projekt G w sprawie zmiany budżetu miasta na 2020 rok. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały H w sprawie powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Giżycku. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały I w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 
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2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały J w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały K w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  
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6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały L w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały Ł w sprawie oddania w dzierżawę. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  
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10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały M w sprawie użyczenia nieruchomości. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

 

Projekt uchwały N w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów wokół ul. Róży Wiatrów w Giżycku. 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 
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13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad – 20 głosów za. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zaproponował, aby w porządku obrad projekty 

uchwał oznaczone literami były wpisane po punkcie 8 porządku obrad – komunikaty  

i informacje. 

Punktem 9 będzie projekt uchwały oznaczony literą E, punktem 10, projekt uchwały oznaczony 

literą M. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po 

wprowadzonych zmianach: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski – za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Program sesji po zmianach został przez radnych zatwierdzony – 20 głosów za. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 12.02.2020r. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 16.04.2020r. 

5. Przyjęcie protokołu nr 4/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 28.05.2020r. 

6. Przyjęcie protokołu nr 5/20 sesji Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 28.05.2020r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Komunikaty i informacje. 
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9. Projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miejskich planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta Giżycka. 

10. Projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości. 

11. Projekt uchwały w sprawie oddanie nieruchomości w dzierżawę. 

12. Projekt uchwały w sprawie oddanie nieruchomości w dzierżawę. 

13. Projekt uchwały w sprawie oddanie nieruchomości w dzierżawę. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/29/2017 Rady Miejskiej  

w Giżycku z dnia 22 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Giżycka, terenu zawartego między ulicami: Warszawska, Wodociągowa, Jagiełły, 

Daszyńskiego, Aleja 1 Maja i Placem Grunwaldzkim. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Giżycko na lata 2020 – 2031. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2020 rok. 

17. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej  

w Giżycku. 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

19. Projekt uchwały w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

20. Projekt uchwały w sprawie nadania medalu za szczególne zasługi dla miasta. 

21. Projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę. 

22. Projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę. 

23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów wokół ul. Róży Wiatrów  

w Giżycku. 

24. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programy Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Giżycka oraz Gminnego 

Programy Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok. 

25. Przyjęcie  sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej za 2019 rok. 

26. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Miejskiej Giżycko z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy w 2019 roku. 

27. Przyjęcie sprawozdania merytorycznego oraz informacji finansowej Giżyckiego 

Centrum Kultury za 2019 rok. 

28. Przyjęcie informacji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Giżycku „Ocena 

zasobów pomocy społecznej Gminy Miejskiej Giżycko”. 

29. Debata nad „Raportem o stanie miasta za 2019 rok”. 

30. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Giżycka wotum 

zaufania. PROJEKT NR 1 

31. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Giżycko za 2019 rok. 

PROJEKT NR 2 

32. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Giżycka. PROJEKT 

NR 3 

33. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Giżycku. 

34. Zamknięcie sesji. 
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy chcą wnieść uwagi do 

protokołu nr 2/20 sesji Rady Miejskiej z dnia 12.02.2020 r. 

 Rani nie wnieśli uwag. 

Następnie przewodniczący poddał od głosowanie powyższy protokół: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Protokół został przyjęty przez radnych – 20 głosów za. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy chcą wnieść uwagi do 

protokołu nr 3/20 sesji Rady Miejskiej z dnia 16.04.2020 r. 

 Rani nie wnieśli uwag. 

Następnie przewodniczący poddał od głosowanie powyższy protokół: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 
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18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Protokół został przyjęty przez radnych – 20 głosów za. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy chcą wnieść uwagi do 

protokołu nr 4/20 sesji Rady Miejskiej z dnia 28.05.2020 r. 

 Rani nie wnieśli uwag. 

Następnie przewodniczący poddał od głosowanie powyższy protokół: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Protokół został przyjęty przez radnych – 20 głosów za. 

Ad.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy chcą wnieść uwagi do 

protokołu nr 5/20 sesji Rady Miejskiej z dnia 28.05.2020 r. 

 Rani nie wnieśli uwag. 

Następnie przewodniczący poddał od głosowanie powyższy protokół: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz - za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz - za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak - za 

7. Marcin Jakowicz - za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas - za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 
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14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

 Protokół został przyjęty przez radnych – 20 głosów za. 

Ad.7 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej: 

- Jeżeli chodzi o sytuację ogólną, ona nieco się stabilizuje. Kryzys spodziewany jest  

w okolicach końca roku. Przedsiębiorcy podkreślają, że tarcze, które zostały uruchomione, były 

dużym zasileniem. Jeżeli jesień nie będzie nową falą i nie będzie nowych obostrzeń, to będzie 

stabilnie. Analizowane są wszystkie skutki, które mogą być wywołane w najgorszym 

przypadku. Jest ok. 70 wniosków zwolnienia z podatku od nieruchomości, kilka wniosków 

umorzenia podatku od nieruchomości, wiele wniosków o odroczenie opłaty oraz zwolnienie  

z wszelakich opłat. Skutek na dziś rozpatrzonych wniosków, które jeszcze do końca lipca będą 

spływać, albo dłużej, kwota podjętych decyzji to ok. 300.000 zł. 

Stan epidemiczny w ostatnich dniach pogorszył się. 

Główne cele strategiczne, to obrona wakacji, nieprzeciążenie systemu ochrony zdrowia. 

- Pierwszym terminem do przejęcia szpitala jest 1 lipca. W tym celu 2 czerwca odbyło się 

spotkanie w NFZ w Olsztynie. 

- 17.06.2020 r. Mazurska Debata Drogowa online. 

- 17.06.2020 r. Zgromadzenie Mazurskiego Związku Międzygminnego Gospodarka Odpadami. 

- 19.06.2020 r. sesja Rady Seniorów. 

- Przebudowa nabrzeża Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych. Będzie spór sądowy  

z wykonawcą. Nadzór inwestorski stwierdził zbyt wiele rzeczy, które nie pozwalają na 

opłacenie prac. 

- Budowa ronda na skrzyżowaniu dróg krajowych. Prace ruszyły i powinny być zakończone do 

września. 

- Mur Carno – umowa podpisana na 2.000.000 zł. 

- Strefa płatnego parkowania – przetarg odłożony na przyszły rok. 

- Bieżące naprawy dróg i chodników realizuje Miejski Zakład Komunalny. 

- Rozbiórka amfiteatru w Twierdzy Boyen. Są zgłoszenia do wynajęcia amfiteatru. 

Burmistrz przedstawił również informację o zbytych nieruchomościach. 

Radny M. Boć  
1. Nawiązał do informacji burmistrza w kwestii spotkania w Olsztynie w sprawie dróg. 

Zadaniem pierwszorzędnym jest doprowadzenie do całkowitej przebudowy szosy obwodowej. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz wypowiedział się w kwestii przebudowy odcinka szosy 

obwodowej. Ani burmistrz, ani Rada Miejska nie może decydować, czy ta inwestycja będzie 

kontynuowana. 

Radna M. Czopińska  
1. Nawiązała do wypowiedzi burmistrza w kwestii wstrzymania strefy płatnego parkowania. 

Zapytała, czy na tym etapie, na którym obecnie jesteśmy, rozważane jest uruchomienie 

projektów GBO. 

2. Poruszyła kwestię zagospodarowania terenu po Międzyszkolnej Bazie Sportów Wodnych  

i problemów związanych z budową Ekomariny. Zapytała jaki wpływ ma to na realizację 

projektów przez Stowarzyszenie Wielkich Jezior Mazurskich. Na ile wstrzymuje to realizację 

projektu. Jaki jest pomysł na to, żeby doprowadzić pirs do porządku. 
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3. Na jaki czas prezes spółki medycznej ma podpisany kontrakt. Na co szpital zamierza 

przeznaczyć 1.000.000 zł, które otrzyma. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz  
Ad.1 Odpowiedział radnej, że nie ma projektów lepszych i gorszych, są one ujęte w budżecie  

i muszą być zrealizowane. Kwestia terminów ich realizacji. Wymienił projekty, które nie mogą 

być zrealizowane. Projekt parkingu został wstrzymany. Miał być zrealizowany przez sezonem. 

Do tematu parkingu można powrócić po sezonie. 

Ad.2 Jeżeli projekt nie jest zakończony, to nie można rozliczyć całego sieciowego projektu.  

Z Wodami Polskimi trzeba uzgodnić zakres prac. Jest to obiekt należący do Wód Polskich. 

Zgodnie z umową miasto miało zrobić tylko nawierzchnię. Na prośbę Wód Polskich zostały 

rozebrane oczepy. Rozbiórka oczepów przyczyniła się do tego, że cała konstrukcja wymaga 

projektu zamiennego. Miasto powołuje biegłego, który oceni stan obiektu, żeby mieć czym się 

posłużyć w sporze sądowym. 

Ad.3 Pani Anita Karnasewicz dostała cele zarządcze na ten rok, głównie polegające na tym, 

żeby uruchomić działalność szpitalną przez Spółkę Giżycka Ochrona Zdrowia.  

Po zawarciu umowy z syndykiem, od 1 lipca miasto powinno być właścicielem szpitala. 

Z-ca Burmistrza C. Piórkowski uzupełnił odpowiedź burmistrza – Spółka Szpital Giżycki  

w upadłości złożyła wniosek o dofinansowanie zakupu wyposażenia sprzętu, m.in. centralnej 

sterylizatorni, plus urządzenia na inne oddziały. Termin wyboru szpitali do dofinansowania  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia – Mazury, w konkursie ogłoszonym 

przez samorząd wojewódzki, zbiega się z terminem przejmowania szpitala przez Giżycką 

Ochronę Zdrowia. Trzeba mieć wkład własny w wysokości 10%, który pokryje Giżycka 

Ochrona Zdrowia. 

Radny M. Lubas 

1. Poruszył kwestię rozbudowy obwodnicy w Giżycku. Zapytał burmistrza, czy jest  

w stanie do końca kadencji spowodować, aby powstał w Giżycku drugi odcinek 

obwodnicy.  

2. Nawiązał do tematu inwestycji po byłej bazie Sportów Wodnych  

w Giżycku. Zapytał burmistrza, czy może być tak, że sprawa sądowa będzie trwać 2-3 

lata. Czy miasto zrobiło wszystko ze swojej strony, żeby ta inwestycja zakończyła się 

w odpowiednim czasie. 

3. Poruszył kwestię przebudowy Alei 1 Maja. Inwestycja zaczęta w szczycie 

komunikacyjnym Giżycka. Dlaczego nie ma porozumienia ze starostą, żeby inwestycję 

przełożyć na wrzesień , październik. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz  
Ad.3 Odpowiedział radnemu, że tryb pracy jest roczny. Po uchwaleniu budżetu, realizuje się 

go od stycznia. Jeżeli procedury związane z dofinansowaniem szybko się zakończą i procedury 

przetargowe, a sama inwestycja ma trwać 3 miesiące, to najwcześniej inwestycję można 

rozpocząć w maju.  

Ad. 2 Po inwentaryzacji wchodzi nowy wykonawca. Spór sądowy jest sprawą równoległą.  

Nie można czekać na zakończenie sporu sądowego. Kwestia pirsu będzie sprawą bardziej 

złożoną. 

Ad.1 Giżycko nie powinno składać akcesu do „”100 obwodnic”, ponieważ nie spełnia 

kryteriów programu. 

Naczelnik WPiI A. Baran uzupełnił odpowiedź burmistrza w kwestii przebiegu inwestycji  

po byłej Bazie Sportów Wodnych. 

Radny Ł. Zakrzewski  
1. Nawiązał do pytania radnej M. Czopińskiej w sprawie realizacji Giżyckiego Budżetu 

Obywatelskiego i odpowiedzi burmistrza na to pytanie. Zapytał burmistrza, co się dzieje 

z projektami: Wieże dla jerzyków i oczyszczanie stawu w parku przy ul. Gdańskiej. 
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Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz 

Ad.1 Zarówno w pierwszym jak i drugim przypadku projekty były niedoszacowane finansowo. 

Budżet projektu wynosił ok. 40.000 zł, a kosztorysy wstępne bez robót były oszacowane na 

70.000 zł. Projekt oczyszczenie stawu  włączono do większego projektu – Rekultywacja parku. 

Drugi projekt – budżet wynosił 100.000 zł. Wpłynęła jedna oferta na dokumentację techniczną 

– 97.000 zł. 

Radny Paweł Andruszkiewicz odniósł się do tematu budowy wież dla jerzyków.  

1. W kwestii tarczy antykryzysowej samorządowej poprosił o podanie kwoty podatku od 

nieruchomości jaka została zgłoszona przez przedsiębiorców do zwolnienia, umorzenia. 

2. 71.786 osób, tyle liczył Związek MZMGO na dzień 31 grudnia 2019 r. Zapytał, czy ta 

liczba wzrosła, czy zmalała po zgłoszeniu do segregacji śmieci. Ile wynoszą nowe 

koszty. 

3. Czy umowa ze spalarnią odpadów jest na czas określony, czy wykonywane jest to  

z wolnej stopy. Ewentualnie od kiedy trwa i do kiedy potrwa i co z nadwyżką i na co 

ona będzie przeznaczona. 

4. Jakie są skutki finansowe epidemiologiczne w mieście. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz  

Ad. 2,3 przypomniał, że w MZMGO pełni funkcję członka zarządu. Jest etatowy członek 

zarządu i biuro, do którego można się zwrócić o szczegółowe dane. Nowe stawki weszły  

w życie od 1 kwietnia, koszty były wyższe od stycznia. Frakcję palną odbiera kilku odbiorców. 

Stawki mogą mieć odbicie w umowach, po skończeniu cyklu. 

Ad.4 Sytuacja jest bardzo dynamiczna. Budżet ma zakładany poziom dochodów i wydatków. 

PIT jest niższy o 44%. Podsumowanie będzie możliwe po wakacjach. 

Ad.1 Całkowity wymiar podatku wynosił ponad 10.000.000 zł. 2.500.000 zł, to maksymalny 

skutek, który może być po zwolnieniu z opłat wszystkich przedsiębiorców. Wnioski składa się 

do końca lipca. 

Radny Paweł Andruszkiewicz odniósł się do odpowiedzi burmistrza. 

Radny A. Jelec 

1. Dlaczego nie działają fontanny w Giżycku i kiedy zaczną działać. 

2. Kiedy jest planowane zakończenie remontu Alei 1 Maja. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz 

Ad.1 Fontanny były wyłączone ze względu na ograniczenia sanitarne. Żeby nie generować 

kosztów, nie były podpisane umowy na konserwację fontann. Od 1 lipca zostaną uruchomione 

trzy fontanny. 

Ad. 2 Termin przypada we wrześniu. 

Radny Ł. Zakrzewski poruszył kwestię poprawki w statucie miasta w sprawie 

uniemożliwienia radnym składania interpelacji i zapytań na sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa wyjaśnił, iż jest to zgodne z prawem. W ustawie 

o samorządzie gminnym jest zapis, że obywatel danego samorządu może zadawać pytania 

poprzez radnych. Ustawa, a nie statut mówi w jakiej formie radny może zadawać pytania. Jest 

to forma pisemna, kierowana do przewodniczącego, a przewodniczący kieruje do burmistrza. 

Ad.8 

Radny Paweł Andruszkiewicz 

1. Powrócił do kwestii inwestycji po byłej Bazie Sportów Wodnych. Powiedział,  

że burmistrz nie informuje radnych o przebiegu inwestycji na sesjach. 

Radny Piotr Andruszkiewicz 

1. Poruszył kwestię zlecenia PKP przetargu na wykonawcę elektryfikacji. Przekazał radnym 

informację o korespondencji, którą radny wysyłał do Prezesa Zarządu PKP i stanowisko 

burmistrza. 
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2. Poruszył kwestię uczestnictwa burmistrza w konferencji na temat przyszłości samorządu – 

gospodarcze i inwestycyjne problemy samorządowe. 

3. Został ogłoszony Fundusz Inwestycji Samorządowych. Jest to fundusz umożliwiający 

utworzenie tarczy antykryzysowej dla samorządów. Od lipca będzie można składać wnioski. 

Giżycko ma przeznaczoną pulę 5.000.000 zł. Zwrócił się do burmistrza, aby w lipcu złożyć 

wniosek o te pieniądze. 

Radny M. Jakowicz 

 1. W imieniu służb ratowniczych zwrócił się do burmistrza z prośbą o wyznaczenie drogi 

dojazdowej do pasażu – deptak z przyległymi do niego lokalami gastronomicznymi. Zapytał, 

dlaczego takiej drogi nie ma i kto jest za to odpowiedzialny. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz wypowiedział się na temat inwestycji.  

Jeżeli chodzi o PKP, w sprawie terenów przylegających do torowiska odbyły się spotkania.  

Są ograniczenia technologiczne do likwidacji niektórych urządzeń. Są też sprawy związane  

z obronnością kraju. 

Radny Ł. Zakrzewski wypowiedział się w kwestii budżetu miasta, który burmistrz przedkłada 

radzie miejskiej. Powiedział, że burmistrz przygotowuje projekt budżetu i odpowiada za ten 

dokument. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa ogłosił 45 minut przerwy w obradach. 

Ad.9 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miejskich planów zagospodarowania przestrzennego miasta Giżycka. 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – nie był obecny podczas głosowania 

7. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – przeciw 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

Uchwała została podjęta: 14 głosów za, 2 głosy przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVI/35/2020 – załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad.10 

Radny Ł. Zakrzewski zaznaczył, iż  projekt uchwały M wraz z projektem uchwały N wpłynął 

na skrzynki mailowe radnych przed godz. 11, kilka godzin przed sesją. Powiedział, że wstrzyma 

się od głosu podczas głosowania, aby zaznaczyć, że tak się nie robi. 

D. Święcki Z-ca Dyrektora Zarządu Zlewni w Giżycku poinformował radnych, iż teren 

wskazany w projekcie uchwały, jest to teren pokryty wodą. Podjęcie uchwały spowoduje to,  

że będzie można zrealizować inwestycję w sąsiedztwie zaplecza technicznego. Będzie też 

możliwe zrealizowanie całego pakietu trzeciej części programu zwanego guziankowego.  

Cały ten pakiet jest wnioskowany o dofinansowanie. Pośpiech wynika z tego, że projekt  

o dofinansowanie jest na etapie oceny i termin na uzupełnienie upływa w połowie lipca. 

Użyczenie terenu jest na okres 8 lat. Inwestycja ma być zrealizowana do 2023 roku. Kolejne  

5 lat, to jest ciągłość projektu. Po tym czasie ten teren zostanie zwrócony. 

Radna M. Popieluch zapytała pana Święckiego, dlaczego przy wlocie do kanału od strony 

Niegocina nie ma oświetlenia. Nie jest oznakowany wlot do kanału. 

Radny Piotr Andruszkiewicz zapytał pana Święckiego, czy nadal będzie kanał węglowy po 

jego zagospodarowaniu. Czy jest on  ogólnodostępny. Czy jest szansa, żeby molo, które należy 

do Zarządu Zlewni w Giżycku było ogólnodostępne.  

D. Święcki Z-ca Dyrektora Zlewni w Giżycku modernizacja ma związek z generalną 

przebudową portu, odnowieniu całego nabrzeża. Jest to teren zamknięty i do tej pory służy tylko 

Zarządowi Zlewni i takie jest jego dalsze przeznaczenie. 

Radna M. Czopińska zapytała, kiedy wpłynął wniosek Wód Polskich do miasta. 

Poruszyła kwestię terminu dostarczenia uchwał M i N radnym – krótko przed sesją. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnej, że wniosek wpłynął dzień przed sesją. 

Wyjaśnił, dlaczego radni otrzymali dwa projekty uchwał krótko przed sesją. 

Radny J. Sekta wypowiedział się na temat prac, które będą prowadzone na terenie 

zabytkowego kanału węglowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie użyczenia nieruchomości (PG Wody Polskie). 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – wstrzymała się od głosu 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 
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Uchwała została podjęta: 18 głosów za, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVI/36/2020 – załącznik nr 3 do protokołu 

Ad.11 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę (ul. Jasna). 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/37/2020 – załącznik nr 4 do protokołu 

Ad.12 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę (ul. Jasna). 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 
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17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/38/2020 – załącznik nr 5 do protokołu 

Ad.13 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę (ul. Jasna). 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/39/2020 – załącznik nr 6 do protokołu 

Ad.14 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/29/2017 Rady Miejskiej w Giżycku  

z dnia 22 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia projektu zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Giżycka, terenu zawartego między ulicami: 

Warszawska, Wodociągowa, Jagiełły, Daszyńskiego, Aleja 1 Maja i Placem Grunwaldzkim. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  
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10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/40/2020 – załącznik nr 7 do protokołu 

Ad.15, 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Giżycko na lata 2020 – 2031 i zmiany budżetu miasta na 2019 rok. 

Radny L. Zakrzewski poruszył kwestię przeznaczenia kwoty z budżetu na wykonanie wiat na 

odpady. Zapytał na jakie wiaty będą przeznaczone pieniądze. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz burmistrz odpowiedział radnemu, że miasto przystępuje do 

kompleksowego rozwiązywania problemu porzucanych odpadów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta poruszył kwestię zwiększenia wydatków na 

zakup piasku na plażę i naprawę kadłuba łodzi. Zapytał ile będzie kosztował piasek.  

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że piasek będzie kosztować  

ok. 12.000 zł. Koszty naprawy kadłuba łodzi zostały pokryte z ubezpieczenia. 

Naczelnik WM J. Markowski  wskazał, gdzie będą montowane wiaty na odpady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Giżycko nalata 2020 – 

2031: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta: 17 głosów za, 3 wstrzymujące się. 
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Uchwała nr XXVI/41/2020 – załącznik nr 8 do protokołu 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 

2020 rok: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta: 18 głosów za, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVI/42/2020 – załącznik nr 9 do protokołu 

Ad.17 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autorów 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Giżycku do 

opracowania Programu Rozwoju Sportu Gminy Miejskiej Giżycko na lata 2021 – 2024. 

Radny Piotr Andruszkiewicz zapytał, co komisja doraźna chce zrobić, jakie ma pomysły, 

jakie jest źródło inicjatywy powstania takiej komisji. 

Radny P. Grzeszczak wyjaśnił, iż kończy się termin obowiązywania Programu Rozwoju 

Sportu z końcem 2020 roku. Należy opracować nowy program sportu. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał, czy jest przewidziana procedura konsultacji społecznych 

podczas opracowywaniu programu. 

Radca Prawny P. Wojtkiewicz wyjaśnił, że nie ma takiego obowiązku, ale konsultacje można 

przeprowadzić. 

Radny P. Grzeszczak odpowiedział radnemu, że na początku pracy komisji konsultacje 

społeczne nie będą przeprowadzane. Program będzie opracowywany we współpracy  

z Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji. Konsultacje będą przeprowadzane w kręgu 

stowarzyszeń sportowych. 

Radna M. Czopińska odniosła się do wypowiedzi radnego P. Grzeszczaka. Powiedziała,  

że jeżeli komisja dojdzie do wniosku, że chciałaby przeprowadzić szerokie konsultacje wśród 

mieszkańców, to można takie konsultacje przeprowadzić. 

Radny Ł. Zakrzewski zwrócił się do przyszłego przewodniczącego komisji doraźnej, aby 

informował mieszkańców o posiedzeniach komisji, aby mogły przychodzić na te posiedzenia 

zainteresowane osoby. 

Radny M. Boć zgłosił uwagę, iż radni dyskutują nad formą powołania komisji a nie formą jej 

pracy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
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1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/43/2020 – załącznik nr 10 do protokołu 

Ad.18 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos na temat projektu uchwały w sprawie nadania medalu panu Henrykowi Jurczykowi. 

 Radni nie mieli pytań. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 



24 
 

Uchwała nr XXVI/44/2020 – załącznik nr 11 do protokołu 

Ad.19 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos na temat projektu uchwały w sprawie nadania medalu panu Michałowi 

Jasudowiczowi. 

 Radni nie mieli pytań. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/45/2020 – załącznik nr 12 do protokołu 

Ad.20 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos na temat projektu uchwały w sprawie nadania medalu panu Piotrowi Januszowi 

Konstantynowiczowi. 

 Radni nie mieli pytań. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 
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14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/46/2020 – załącznik nr 13 do protokołu 

Ad.21 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę (przy ul. Kilińskiego). 

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta: 20 głosów za. 

Uchwała nr XXVI/47/2020 – załącznik nr 14 do protokołu 

Ad.22 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę (przy ul. Wileńskiej). 

Radny A. Jelec zaznaczył, iż w uzasadnieniu do uchwały, działka 1215/1 jest objęta 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w konturze pod nazwą teren zieleni 

parkowej, a przeznaczenie tej działki ma być związane z realizacją zadań wynikających  

z zakresu działalności spółki ZUOK Spytkowo. 

Naczelnik WM J. Markowski potwierdził, że plan przewiduje zieleń parkową. Przy jego 

uchwalaniu została dopuszczona zabudowa socjalna. Zabudowa socjalna jest 

przyporządkowana do budynków użyteczności publicznej. 

Radny Paweł Andruszkiewicz zapytał burmistrza, czy to oznacza, że PSZOK-i zabrane będą 

dla KOM-y. Zwrócił się do burmistrza z prośbą, aby zaprosił prezesa Ogłuszkę oraz prezesa 
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ZUOK Spytkowo na spotkanie z radnymi, aby mogli poinformować radnych, jakie mają plany 

do dalszego funkcjonowania. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że PSZOK-i będą organizowane przez 

spółkę. Uchwała pozwoli ZUOK Spytkowo występować o dofinansowanie, żeby powstał 

PSZOK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – za 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta: 19 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała nr XXVI/48/2020 – załącznik nr 15 do protokołu 

Ad.23 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów wokół ul. Róży Wiatrów w Giżycku. 

Radny Piotr Andruszkiewicz zapytał, czy opracowywanie planu od nowo wiąże się  

z przepisaniem wszystkiego z istniejących planów, czy będzie ponowne wyłożenie i możliwość 

składania uwag do planu. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że będzie przeprowadzona cała 

procedura, tak jakby na nowo był tworzony plan.  

Radny Piotr Andruszkiewicz powiedział, że budowa parkingu na najdroższej działce na tym 

terenie jest niezasadna. Nowelizacja ustaw o PKP i transporcie kolejowym umożliwia 

samorządom przejmowanie za symboliczną złotówkę terenów PKP, po elektryfikacji, która 

nastąpi w najbliższych dwóch latach. Teren, który jest najdroższy można by było sprzedać i za 

te pieniądze można by było kupić budynek po Orange przy ul. Pocztowej. 

Zapytał burmistrza, czy zasadne jest tworzenie miejsc parkingowych w tak atrakcyjnym 

punkcie. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że teren wskazany przez radnego jest 

zapisany w planie miejscowym, w którym jest zapis, że są możliwości budowania parkingu 

wielopoziomowego. Miasto nie zamierza budować tam parkingu wielopoziomowego. Miasto 

zwróciło się do kolei o przekazanie wszystkich gruntów, nieruchomości, którą są w ich zasobie. 

Miasto dostało tymczasową odmowę ze względu na inwestycje. 
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Miasto ok 2 lat temu negocjowało z ORANGE o zakup tego budynku. Jest wiele ograniczeń 

dostępności tego budynku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa  poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – za 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - za 

5. Małgorzata Czopińska - za  

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – za 

8. Andrzej Jelec - za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa - za 

11. Mirosław Lubas – wstrzymał się od głosu 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta: 17 głosów za, 3 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXVI/49/2020 – załącznik nr 16 do protokołu 

Ad.24 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy mają pytania i uwagi do 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Miasta Giżycka oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2019 rok – załączniki nr 17 i 18 do protokołu. 

 Radni nie mieli pytań i nie wnieśli uwag do powyższych sprawozdań. 

Ad.25 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy mają pytania i uwagi do 

sprawozdania w sprawie realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za rok 2019 – załącznik nr 19 do protokołu. 

Radni nie mieli pytań i nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania. 

Ad.26 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy mają pytania i uwagi do 

sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Giżycko  

z organizacjami pozarządowymi – załącznik nr 20 do protokołu 

Radni nie mieli pytań i nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania. 

Ad.27 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy mają pytania i uwagi do 

sprawozdania merytorycznego oraz informacji finansowej Giżyckiego Centrum Kultury  

za 2019 rok. 

Radny A. Jelec zaznaczył, iż 2/3 sprawozdania, to fotografie, kopie plakatów, artykułów  

z gazet i innych tego typu materiałów. Powiedział, że nie bardzo rozumie, co to ma wspólnego 

ze sprawozdaniem z działalności. W sprawozdaniu są wymienione sekcje, które działają.  
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Ilość uczestników w tych sekcjach, to jest po kilkanaście, kilkadziesiąt osób. Zapytał dlaczego 

jest taka słaba dynamika rozwoju najistotniejszych zadań Giżyckiego Centrum Kultury. 

Nawiązał do sprawozdania finansowego w kwestii przychodu z wynajmu sceny i nagłośnienia. 

Skąd się wzięły wydatki na wynajem powyższych urządzeń i czy w Giżyckim Centrum Kultury 

zatrudniony jest profesjonalny akustyk. Stwierdził, iż zauważył znaczny regres w działalności 

Giżyckiego Centrum Kultury. Są dwie wersje sprawozdania. 

Radna M. Czopińska nawiązała do załączonego do sprawozdania dokumentu : Analiza 

mocnych i słabych stron instytucji oraz szans jej rozwoju. Zapytała, kto brał udział w tej 

analizie. 

Radna O. Uminowicz zadała pytanie, ile osób korzysta z sali prób. Czy korzystanie z sali prób 

jest płatne, czy bezpłatne. Jak funkcjonuje studio nagrań i jakie są koszty wypożyczania sprzętu. 

Dyrektor GCK M. Dąbrowska dopowiedziała na pytania radnych: A. Jelca, M. Czopińskiej  

O. Uminowicz – w GCK nie jest zatrudniony akustyk. Zadania te są zlecane  

i organizowane w Giżyckim Centrum Kultury. Koszty wypożyczania sprzętu są dlatego duże, 

ponieważ sprzęt, który posiada GCK nie wystarcza aby obsłużyć duże imprezy. Scena mobilna 

jest wykorzystywana w miarę możliwości. Jest ona wykorzystywana do mniejszych wydarzeń. 

Są dwa sprawozdania, ponieważ jest korekta pierwszego sprawozdania. Plakaty  

w sprawozdaniu są ujęte po to, aby był wgląd do osób wspierających nie tylko medialnie  

i finansowo. Jeżeli chodzi o sekcje działające w GCK nie ma regresu, jest tego więcej. 

Sprawozdanie oparte jest o analizę oferty dyrektorskiej złożonej 5 lat temu przez panią 

dyrektor. Wymieniła zespoły, które korzystają z sali prób. Za wynajęcie sali prób wprowadzony 

jest symboliczny płatny system. 

Radna O. Uminowicz zapytała dyrektor, czy jest instruktor, w obecności którego można by 

było nauczyć się indywidualnie np. gry na perkusji, gitarze, śpiewu. 

Dyrektor GCK M. Dąbrowska odpowiedziała radnej, że jest pani, która prowadzi chór  

i zespół „ z Wiatrem”. Nie ma osoby zatrudnionej na etat. Jeżeli będzie takie zapotrzebowanie 

i pozwoli sytuacja finansowa, będzie można zatrudnić instruktora. 

Radna M. Czopińska analiza mocnych i słabych stron jest w odniesieniu do koncepcji. Byłby 

to cenny materiał, gdyby był on czytelny, a nie jest. Należałoby przemyśleć, co oferuje się 

mieszkańcom. 

Radna M. Popieluch zapytała dyrektor, czy studenci Uniwersytetu III Wieku korzystają z sali 

koncertowej bezpłatnie na wykłady, czy płacą. 

Dyrektor GCK M. Dąbrowska odpowiedziała radnej, że sala jest wynajmowana odpłatnie. 

Radna M. Popieluch zapytała dyrektor, czy zastanawiała się nad tym, aby utworzyć w Giżycku 

zespół pieśni i tańca. Wypowiedziała się również w kwestii udostępnienia sali za darmo. 

Ad.28 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych, czy mają pytania i uwagi do 

informacji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Giżycku „Ocena zasobów pomocy 

społecznej Gminy Miejskiej Giżycko” – załącznik nr 21 do protokołu. 

Radni nie mieli pytań i nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Ad.29 

Debata o raporcie o stanie miasta za 2019 rok – Raport – załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował zebranych, iż z mocy ustawy, 

mieszkańcy danego samorządu mają zagwarantowane prawo uczestnictwa w debacie 

Takie uczestnictwo zgłosił jeden mieszkaniec – załącznik nr 23 do protokołu. 

Mieszkaniec poruszył kwestię rozwiązań komunikacyjnych w mieście.  

Przedstawił prezentację: 

- dochody i wydatki miasta od 2009 r. i co wpływa na wzrost dochodów oraz jak kształtowało 

się zadłużenie miasta 
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- sprzedaż nieruchomości 

- depopulacja i jej powody 

Zaznaczył, iż ważna jest współpraca burmistrza z lokalnymi przedsiębiorcami. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz poinformował zebranych, iż mieszkaniec w swojej prezentacji 

przedstawił niektóre dane, które wypaczają rzeczywistość. Odniósł się do wypowiedzi 

mieszkańca. 

Głos w sprawie raportu o stanie miasta zabrali radni: 

M. Boć, który wypowiedział się na temat inwestycji w mieście i kosztów jakie one generowały 

oraz na temat stanu placówek oświatowych i wydatków na oświatę. Zapytał burmistrza, czy są 

jakieś narzędzia formalno – prawne, żeby odzyskać to, co jest miastu należne, jeżeli chodzi  

o wydatki na oświatę. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, żeby zwiększyć dochody trzeba 

zmniejszać wydatki w oświacie. 

Ł. Zakrzewski odniósł się do wypowiedzi burmistrza w kwestii programu 500 plus,  

zadłużenia miasta, zamówień realizowanych przez przedsiębiorców, ceny mieszkań w mieście. 

M. Czopińska wyjaśniła na czym polega procedura zamówień publicznych. Odniosła się do 

wypowiedzi radnego M. Bocia i burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie przewodniczący zgłosił wniosek o przerwę w obradach do poniedziałku 

godz. 13.00. Następnie poddał wniosek pod głosowanie. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – przeciw 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - nieobecny 

5. Małgorzata Czopińska - przeciw 

6. Paweł Grzeszczak – przeciw 

7. Marcin Jakowicz – przeciw 

8. Andrzej Jelec – wstrzymał się od głosu  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa – wstrzymał się od głosu 

11. Mirosław Lubas – przeciw 

12. Marcin Łobodziński - przeciw 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz – wstrzymała się od głosu 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

 Wniosek nie został przyjęty 8 głosów za, 8 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Radny Paweł Andruszkiewicz powiedział, że z raportu o stanie miasta za 2018 rok wynikało, 

że w Giżycku mieszkało 27.891 osób, w bieżącym raporcie liczba ta jest mniejsza o 318 

mieszkańców. Mniej mieszkańców, to mniej pieniędzy z podatków. Wypowiedział się na temat 

zarządzania finansami miasta i inwestycji w mieście oraz ZUOK w Spytkowie. 

Radna M. Kaczorowska poinformowała radnych o tym, że w 2019 roku złożyła do burmistrza 

kilka wniosków i wszystkie były pozytywnie rozpatrzone. 

Radny M. Lubas poruszył kwestię inwestycji w szkołach i inwestycji w Giżycku. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta odniósł się do wypowiedzi radnych w kwestii 

demografii, wydatkowania środków finansowych oraz współpracy radnych z burmistrzem. 

Radna M. Popieluch odniosła się do wypowiedzi radnych. Poruszyła kwestię inwestycji  

w mieście, finansów miasta i współpracy radnych z burmistrzem. 

Radny M. Boć powrócił do temat oświaty – stanu i wyglądu szkół. 

Radny A. Szocik przychylił się do wypowiedzi wiceprzewodniczącego J. Sekty. 

Mieszkaniec odniósł się do wypowiedzi wiceprzewodniczącego J. Sekty w kwestii danych 

zawartych w prezentacji mieszkańca. 

Radny M. Łobodziński poruszył kwestię współpracy radnych z burmistrzem. 

Radny Paweł Andruszkiewicz odniósł się do wypowiedzi radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa również odniósł się do wypowiedzi radnych. 

Mieszkaniec odniósł się do wypowiedzi przewodniczącego odwołując się do zapisów  

w strategii rozwoju Giżycka. 

Ad.30 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia burmistrzowi wotum zaufania: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – przeciw 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - nieobecny 

5. Małgorzata Czopińska - przeciw 

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – przeciw 

8. Andrzej Jelec – za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa – za 

11. Mirosław Lubas – przeciw 

12. Marcin Łobodziński - przeciw 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz – za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18.Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

Uchwała została podjęta - 12 głosów za, 7 przeciw, 1 nieobecny. 

Uchwała nr XXVI/50/2020 – załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad.31 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Giżycko za 2019 rok. 

Sprawozdanie finansowe – załącznik nr 25 do protokołu, sprawozdanie z wykonania 

budżetu – załącznik nr 26 do protokołu,  

 Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 
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3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - nieobecny 

5. Małgorzata Czopińska - za 

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

8. Andrzej Jelec – za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa – za 

11. Mirosław Lubas – wstrzymał się od głosu 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz – za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18. Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta - 14 głosów za, 5 wstrzymujących się, 1 nieobecny. 

Uchwała nr XXVI/51/2020 – załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad.32 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnych, iż Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej 11 maja 2020 r. podjęła uchwałę w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium burmistrzowi za 2019 rok – załącznik nr 28 do protokołu. 

Odczytał treść uchwały. Przypomniał, że radni otrzymali również opinię komisji rewizyjnej 

w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

miasta za 2019 rok – załącznik nr 29 do protokołu, wniosek komisji w sprawie udzielenia 

burmistrzowi absolutorium za 2019 rok – załącznik nr 30 do protokołu oraz uchwałę  

RIO.IV-0120-163/20 z dnia 21 maja 2020 r. w sprawie zaopiniowania wniosku komisji 

rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Giżycka za 2019 rok 

– załącznik nr 31 do protokołu Regionalna Izba Obrachunkowa  pozytywnie zaopiniowała 

wniosek komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2019 

rok. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej M. Boć poinformował radnych, iż komisja rewizyjna 

dokonała oceny wykonania budżetu, gdzie odniosła się do wykonania planu finansowego. 

Komisja uznała, że sprawozdanie jest rzetelne. Pokazuje pełną zgodność wykonanego budżetu 

z planowanym budżetem w ubiegłym roku. Z mocy istniejącego prawa w tej materii, wyklucza 

to możliwość nieudzielenia burmistrzowi absolutorium. 

Podziękował skarbnik za dobrą współpracę przy wypracowywaniu opinii o realizacji budżetu. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał przewodniczącego komisji rewizyjnej o wyniki głosowania  

w przedmiocie podjęcia uchwały komisji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

burmistrzowi za 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Boć odpowiedział radnemu, iż radni nie debatują 

nad uchwała komisji tylko projektem uchwały rady miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa  poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Giżycka. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – przeciw 

3. Mirosław Boć - za 
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4. Jacek Brzeski - nieobecny 

5. Małgorzata Czopińska - za 

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – przeciw 

8. Andrzej Jelec – za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa – za 

11. Mirosław Lubas – przeciw 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz – za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18. Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

Uchwała została podjęta - 14 głosów za, 5 przeciw, 1 nieobecny. 

Uchwała nr XXVI/52/2020 – załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad.33 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poinformował radnych, iż projekt uchwały  

w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną jest konsekwencją prac Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji nad skargą złożoną przez pracownika jednej z jednostek miejskich. 

Kontrole, które realizuje Komisja Rewizyjna muszą być efektem zlecenia w formie uchwały 

przez radę. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz – wtrzymał się od głosu 

3. Mirosław Boć - za 

4. Jacek Brzeski - nieobecny 

5. Małgorzata Czopińska - za 

6. Paweł Grzeszczak – za 

7. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

8. Andrzej Jelec – za  

9. Małgorzata Kaczorowska - za  

10. Robert Kempa – za 

11. Mirosław Lubas – wtrzymał się od głosu 

12. Marcin Łobodziński - za 

13. Beata Jadwiga Łukaszewicz – za 

14. Jadwiga Małgorzata Mistera - za 

15. Maria Popieluch - za 

16. Halina Marta Sarul – za 

17. Jan Sekta – za 

18. Andrzej Szocik - za 

19. Olga Anna Uminowicz - za 

20. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała została podjęta - 16 głosów za, 3 wstrzymujące się, 1 nieobecny. 

Uchwała nr XXVI/53/2020 – załącznik nr 33 do protokołu. 

  



33 
 

 

Ad.34 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamknął XXVI sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

Protokołowała         Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń      dr Robert Kempa 
 

 

 

 


